
Здравейте г-жо Илиева и доц. д-р Чобанов, 
Остро възразявам за това, че отпада правото на предимство на многодетните семейства при 
прием в първи клас. Не ми е ясно защо е отпаднал този критерий, но повярвайте, че е важен и 
има реален смисъл за да облекчи битието на многодетните родители.  
Тъй като разбирам, че предложения документ е само проект, надявам се все пак да се реагира 
разумно и да бъде взет под внимание този критерий, като се включи във формуляра с 
определени точки. Хубаво е, че има обществен дебат, още по-хубаво би било, ако има и реална 
полза от него. 
  
Надявам се това писмо да достигне и до доктор Чобанов. 
  
поздрави, 
Зорница Каменова 
  

 


